
PROTOKÓŁ Nr XXIII/2017 

z XXIII sesji Rady Gminy Nowogródek Pomorski 

z dnia 27 kwietnia 2017 roku 

godz. 13:00 

 

Na stan 15 radnych, obecnych na sesji było 15 (lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Ustalenie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym 

6. Podjęcie uchwał:  

1) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjum do nowego ustroju szkolnego w Gminie Nowogródek Pomorski 

2) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Nowogródek Pomorski na 2017 rok 

3) Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej Prognozy finansowej Gminy Nowogródek 

Pomorski na lata 2017 – 2028 

4) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie 

5) Projekt uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z gminnych 

obiektów rekreacyjno-wypoczynkowych – plaż i pomostów zlokalizowanych na terenie 

Gminy Nowogródek Pomorski 

6) Projekt uchwały w sprawie wystąpienia ze Związku Gmin Dolnej Odry z dniem 31 grudnia 

2017 r. 

7) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Nowogródek Pomorski  

7. Interpelacje i zapytania radnych 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach 

9. Wolne wnioski i informacje   

 

 

Ad. l. Posiedzenie Rady Gminy otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Pan Marian 

Jaśkowiec witając wszystkich obecnych w sali wiejskiej w Nowogródku Pomorskim radnych i 

pracowników Urzędu Gminy oraz mieszkańców gminy. Następnie stwierdził, że na stan 15 

członków rady w sesji udział bierze 15 radnych, wobec czego rada może podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Ad. 2.  Przewodniczący Rady Gminy przeczytał porządek obrad. 

-  Wójt Gminy pan Tomasz Pietruszka: Wczoraj wpłynął wniosek od pana Leeijen o 

sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Dotyczy modernizacji 

fermy norek i farmy fotowoltaicznej oraz budowy infrastruktury. Pan Leeijen chce to 

unormować planistycznie. Będziecie Państwo mieli wgląd i wpływ na to, co tam będzie. 

- Przewodniczący Rady Gminy: Kto jest za wprowadzeniem  projektu uchwały? 



14 radnych było za wprowadzeniem uchwały, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

- Przewodniczący Rady Gminy: Uchwała zostaje wprowadzona do porządku dzisiejszej sesji. 

 

- Wójt Gminy: Chciałbym prosić, by nie przystępować dziś do podjęcia uchwały o 

wystąpieniu z ZGDO w związku z zaistniałymi faktami na spotkaniu wójtów i burmistrzów. 

Łącznie z tym wnioskiem chciałbym prosić państwa o zarządzenie przerwy na około 10-15 

minut, abyście mogli przedyskutować sprawy w swoich klubach. 

- Przewodniczący Rady Gminy: Kto jest za wprowadzeniem tej uchwały? 

- Wójt Gminy: Przede wszystkim o zarządzenie przerwy. 

- Przewodniczący Rady Gmin: Przerwa i tak będzie. Kto jest za proponowanym porządkiem 

obrad wraz z wprowadzonymi zmianami? 

- Wójt Gminy: Nie tak Panie Przewodniczący, kto jest za przerwą? A potem ewentualnie 

podejmiecie decyzje o wprowadzeniu. 

- Przewodniczący Rady Gminy: Przerwę mogę ogłosić w każdej chwili, nie musimy tego 

głosować. Kto jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad  wraz z wprowadzeniem 

projektu uchwały o zagospodarowaniu przestrzennym? 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 Radni przyjęli protokół jednogłośnie.   

 

Ad. 4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

- Przewodniczący Rady Gminy: Przeprowadziłem wiele rozmów telefonicznych, które 

dotyczyły głównie spraw wystąpienia z ZGDO oraz zagrodzonej drogi, a zgodnie z prawem 

status drogi gminnej traci z końcem roku. Brałem udział w cyklicznej imprezie – Konkurs Palm 

i Pisanek Wielkanocnych. Brało w niej udział wielu gości, między innym Przewodnicząca 

Rady Powiatu. Na dzisiejsza sesję zaprosiłem Radnego Powiatowego pana Krzysztofa 

Mrzygłóda. Twierdzi, że ma lekcje do godziny 14:30, jeśli zdąży przyjechać to będzie. Chcemy, 

by nam przedstawił osobiście informacje o pewnych sprawach z Powiatu. 

 

Ad. 5.Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym 

- Wójt Gminy: Uczestniczyłem w zebraniu Zarządu Straży Powiatowej, w uroczystym 

wprowadzeniu nowego Komendanta Policji, w spotkaniu wójtów i burmistrzów Związku Gmin 

Dolnej Odry w Lipianach, w imprezie Palmy i Pisanki. Podpisałem umowę z  przedsiębiorcą  

na dofinansowanie ul. Ogrodowej. Ze spraw gospodarczych: remontujemy drogi i szykujemy 

opał na zimę. 

 

Ad. 6. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym projekt uchwał: 

 

1) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjum do nowego ustroju szkolnego w Gminie Nowogródek Pomorski 

 

- Sekretarz Gminy pani Ewelina Mazurak – Januchowska:  Zmiana dotyczy zapisów w 

załączniku nr 3 do uchwały. Nadzór w Urzędzie Wojewódzkim już po podjęciu nowej uchwały 



zasugerował, że Rada Gminy nie może ustalać zmian dotyczących okresu po 2019 r.  

Zasugerowano nam by wprowadzić zmianę – zapis o usunięciu w paragrafie 1 ustępu 3 oraz 

by wprowadzić zapis o wejściu uchwały w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego. 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę nr XXIII/155/17. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Nowogródek Pomorski na 2017 rok 

 
- Skarbnik Gminy pani Alicja Balcerczyk: Zmiany budżetu dotyczą zmniejszenia planu 

dochodów budżetu z tytułu zmniejszenia kwoty planowanej subwencji o kwotę 130 tys. zł i w 

to miejsce zwiększenia planu dochodów o tą sama kwotę z tytułu dochodów od osób prawnych 

i fizycznych. Po stronie wydatków wprowadzamy zadanie związane z wymianą oświetlenia w 

szkołach podstawowych i gimnazjum na kwotę 257400 zł. Zadanie to ma być finansowane 

pożyczką z WFOŚ. W budżecie powstanie deficyt na kwotę 257400 zł, który zostanie 

sfinansowany z pożyczką. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę nr XXIII/156/17. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej Prognozy finansowej Gminy Nowogródek 

Pomorski na lata 2017 – 2028 

 

- Przewodniczący Rady Gminy: Projekt uchwały jest następstwem uchwały dotyczącej zmian 

w budżecie Gminy Nowogródek Pomorski. 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę nr XXIII/157/17. 

 

 
4) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie 

 

- Skarbnik Gminy: Pan Dyrektor ZPO złożył wniosek o zaplanowanie w budżecie gminy 

środków na wymianę oświetlenia, co jest między innymi spowodowane zaleceniami Sanepidu. 

Doświetlenie pomieszczeń i wymiana na energooszczędne. Jest możliwość uzyskania 

pożyczki z WFOŚiGW. Planujemy ją spłacić w ciągu 10 lat, oprocentowanie jest na 

preferencyjnych warunkach  2% w skali roku. Pożyczka będzie umorzona w wysokości 30%, 

czyli 77 tys. zł zostanie umorzone na koniec spłaty. Przy zaciągnięciu tej pożyczki 

oszczędzimy na wydatkach około 50 tys. zł. 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę nr XXIII/158/17. 

5) Projekt uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania z gminnych 

obiektów rekreacyjno-wypoczynkowych – plaż i pomostów zlokalizowanych na terenie 

Gminy Nowogródek Pomorski 

 



- Przewodniczący Rady Gminy Pan Marian Jaśkowiec wyjaśnił radnym, iż wykreślono z 

projektu punkt dotyczący parkingu na plaży w Karsku i w Kinicach. 

- Wójt Gminy: Punkt 7 pozwoli, byśmy organizując nasze imprezy nie robili czegoś niezgodnie 

z regulaminem.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść regulaminów. 

 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę nr XXIII/159/17. 

 

6) Projekt uchwały o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nowogródek Pomorski w miejscowości Karsko 

 

- Wójt Gminy: Tak jak powiedziałem, wpłynął wniosek. Dotyczy uporządkowania planistyki na 

tym terenie. 

Pan Wójt pokazał radnym na mapce teren, którego dotyczy projekt uchwały. Wyjaśnił, że ferma 

norek zostanie przesunięta na inne działki. Powstanie teren wykorzystany pod fotowoltaikę. 

Wyjaśnił, że to plany, a co faktycznie będzie na tym terenie wyjaśni się podczas 

opracowywania planu i nie oznacza to, że wszystkie plany właściciela terenu zostaną 

uwzględnione.  

- Radny Sławomir Wołków: A jaki to ma być system klatek? 

- Wójt Gminy: Pawilony. Wybetonowane. Ze znacznym ograniczeniem emisji gazów. 

- Radny Sławomir Wołków: Przesunie się od Karska w stronę Parzeńska. Nasmrodził tu i teraz 

będzie przez lata smrodził... 

- Wójt Gminy: Ale ot jest system ograniczający z znacznej mierze emisję gazów. 

- Przewodniczący Rady Gminy: Ten sam system jest w Giżynie? 

- Wójt Gminy: Tak. 

- Radny Jan Obłąk: To polega na tym, by to zadaszyć i zrobić system zamkniętej wiaty, w 

której będzie nawet schładzane powietrze. Będzie filtrowane. Deszcz nie będzie padał na klatki 

i wypłukiwał ścieki spod klatek. Nie będą przesiąkały do wód gruntowych.  Ta technologia jest 

o wiele lepsza od tej, która była do tej pory.  

- Radny Sławomir Wołków: A nie chodzi tu o to, że już tak skaził tam teren, że musi uciekać? 

Sprowadził sobie chorobę i musi uciekać w inne miejsce?  

- Wójt Gminy: Jeśli zmienimy coś na lepsze? Jeśli nie będzie skażenia, to chyba dla nas jest 

lepsze. 

- Sławomir Wołków: W teorii lepsze. Skaził cały teren i musi teraz myśleć jak się zabezpieczyć 

na przyszłość przed takim skażeniem. Przeniesie się i teraz Ławin i Parzeńsko będą miały 

„zapachy”. To będzie blisko, kilometr od Parzeńska. 

- Wójt Gminy: Oj, chyba nie.  Nie mniej jak 3 km do Parzeńska. Wy nie uchwalacie dzisiaj 

planu. 

- Radny Sławomir wołków: Trzeba pomyśleć, co będzie za 10-20 lat. Parzeńsko nie ma ujęć 

wody, ludzie mają studnie, mają bakterie coli. 

- Wójt Gminy: Wie Pan, dlaczego mają bakterie. Cały spływ jest w stronę Karska. Znam 

badania geologiczne.  



- Radny Mariusz Konowaluk: Nie wiem dlaczego mamy tak szybko głosować. Może by 

przełożyć na następna sesję, to nie jest chyba aż tak pilna sprawa. O miesiąc to nic się nie 

stanie. 

- Radna Małgorzata Glapka: Oddalenie czymś skutkuje? 

- Wójt Gminy: Państwo nie musicie podjąć uchwały. 

- Radny Mariusz Konowaluk: Dlatego odłóżmy. Są jakieś zastrzeżenia, musimy się zapoznać. 

- Przewodniczący Rady Gminy: Ja też myślę, że w tych sprawach należy działać ostrożnie. 

Dokładnie się zapoznamy. Byłbym za tym, byśmy pojechali i zobaczyli jak ten system 

funkcjonuje w Giżynie. 

- Wójt Gminy: Przypomnę Państwu jakie były materiały do decyzji o warunkach zabudowy. 

Zapoznawaliśmy się z tym systemem. 

- Radny Jan Obłąk: Nie chciałbym, bo to zabrzmiało jak lobbowanie na korzyść tego pana, bo 

jestem przeciwny wszystkiemu, co się tyczy norek, ale jeżeli chodzi o zmianę planu 

zagospodarowania przestrzennego, to jest dobra rzecz. W Giżynie zmiana planu wokół obiektu, 

który kiedyś odwiedziliśmy, gdzie była dzika ferma norek, spowodowała, że na dzień 

dzisiejszy człowiek ten nie ma żadnego ruchu. Planem ograniczyliśmy mu hodowlę.  

- Wójt Gminy: Jeszcze raz powtórzę Państwu: to nie jest podjęcie planu. Plan będzie trwał 8-9 

miesięcy i może się skończyć tym, że tego planu nie uchwalicie. 

- Radny Mariusz Konowaluk: Wydaje mi się, że miesiąc nie zrobi żadnej różnicy. Trzeba to 

przegłosować. Jest wniosek przełożenie na kolejną sesję. 

- Przewodniczący Rady Gminy poddał głosowaniu wniosek radnego Konowaluka o 

przeniesienie podjęcia decyzji o przystąpieniu do sporządzeniu MNPZ na kolejną sesję. 

 

13 radnych było za, przy 1 przeciw i 1 wstrzymującym się od głosu. 

 

O godz. 13:35 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 minutową przerwę. 

O godz. 13:50 wznowiono obrady sesji. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie wystąpienia ze Związku Gmin Dolnej Odry z dniem 31 

grudnia 2017 r. 

 

- Wójt Gminy: Był formalny wniosek o wyłączenie projektu z obrad. Trzeba przegłosować, czy 

wyłączacie czy nie. 

- Przewodniczący Rady Gminy poddał głosowaniu wniosek o wyłączenie projektu z tej sesji i 

przeniesienie go na następną sesję. 

 

7 radnych było za, przy 8 przeciw. 

 

- Pan Robert Andrukonis: Mam pytanie do Pana Wójta. Jest Pan w Komisji Rewizyjnej ZGDO. 

Jak wygląda sytuacja w ZGDO? 

- Wójt Gminy: Komisja Rewizyjna się jeszcze nie ukonstytuowała. 

- Pan Robert Andrukonis:  My mieszkańcy, mamy zaufać takiej jednostce, która ma nasze 

pieniądze, a  nie potrafi powołać Komisji Rewizyjnej? 

- Wójt Gminy: Komisja jest powołana ale się nie ukonstytuowała. 



- Pan Robert Andrukonis: Do tej pory ze składak członkowskich gmin wpłynęło do ZGDO 450 

tys. zł na samą administrację. A potrzeba 1.100.000. Dlaczego od razu nie przedstawiło się 

Radzie jasnej sprawy tylko tak na raty? 

- Wójt Gminy: Przeliczenie na prowadzenie tzw. „działalności śmieciowej” to jest około 2,5 

etatu w niedużej gminie. My ponosimy koszty 0,7 etatu na każdą gminę – tyle płacimy do 

związku. Proszę podzielić 1.100.000 na każdą gminę to zobaczy Pan ile to wychodzi. 

- Pan Robert Andrukonis: Czy Związek wypracowuje jakieś zyski? 

- Wójt Gminy: Zyski wypracowuje Spółka. Mają być przekazane do Związku.. To kwota 400 

tys. zł. Jest wola Walnego Zebrania, że te pieniądze mają wrócić do Związku. 

- Pan Robert Andrukonis: A statut ZGDO mówi, że idą na swoje potrzeby? 

- Wójt Gminy: Na czyje potrzeby? Ma iść na ZGDO. 

- Przewodniczący Rady Gminy: Przerwijmy tą dyskusję. Kto chciałby jeszcze zabrać głos? 

- Wójt Gminy: Może ja. Szanowni Państwo, na Komisji przedstawiłem Państwu jak wygląda 

sytuacja i jak może wyglądać po wyjściu, po rozpisaniu przetargu. Zostaniemy obciążeni 

dodatkowo kosztami umownych kar. Koszty sądowe, kary.. Nie chcę być  złym prorokiem, ale 

może nas to o wiele więcej kosztować iż wytrwanie w tym związku. Dlatego proszę, byście 

Państwo z dniem dzisiejszym jeszcze ze związku nie występowali, ponieważ to Wy przejmiecie 

odpowiedzialność za ewentualne zwyżki kosztów wywozu śmieci. 

- Radny Radosław Molka: czy są przewidziane podwyżki za wywóz odpadów? 

-Wójt Gminy: Koszty wywozu śmieci rosną. Od lipca ma być podniesiona opłata 

marszałkowska za składowanie na wysypiskach. Kto za to zapłaci? Oczywiście my. Rosną 

ilości śmieci . I to nie tylko podejrzewana przez nas nieścisłość w wagach z Eko-Fiukiem. 

Proszę sobie odpowiedzieć, co się może dziać. Mówi się, że będzie ustalona państwowa cena 

śmieci. To są projekty. Śmieci niestety drożeją. Nasze koszty biorą się z niepłacenia przez 

mieszkańców, nie ewidencjonowania się, z ucieczek i ze zwiększonej ilości śmieci. Rozpisując 

przetarg ikt nie jest w stanie przewidzieć, co go będzie czekało za miesiąc czy za dwa. Takie 

informacje, które macie, że ktoś tam jedną osobą załatwia w gminie gospodarkę śmieciową, to 

proszę odstawić do kąta, bo to jest  nieprawda. 

- Radna Jolanta Kożuchowska: Moim zdaniem powinniśmy jeszcze poczekać. Mamy miesiąc 

czasu, to sporo by zobaczyć, co się będzie działo. Do końca czerwca musimy dostarczyć 

uchwałę. Możemy zapętlić się w kosztach. Wydaje mi się, że jeżeli podejmiemy teraz uchwałę, 

to będziemy musieli zrobić przetarg na odbiór śmieci, będziemy mieli długo w ZGDO. 

Wpadniemy w koło. Mamy miesiąc, by na spokojnie zobaczyć, co się będzie działo. Nie 

musimy nagle podejmować decyzji. Miesiąc da nam możliwość rozeznania się. Nie mówię, że 

nie wyjdziemy, bo sama mam mieszane uczucia. Nie wiem, co będzie lepsze. 

- Radna Małgorzata Glapka: Tym bardziej, że teraz żadna decyzja nie daje nam 100 pewności. 

Miesiąc niewiele nas zbawi. A skoro podejmujemy decyzję, bądźmy odpowiedzialni do końca, 

chyba że jesteście Państwo tak przekonani i nie brakuje Wam odwagi. Ja nie jestem na tyle 

odważna, by powiedzieć teraz, że wychodzę z Dolnej Odry, bo na pewno robię dobrze. W 

związku z powyższym na pewno się wstrzymam. Dlatego jeżeli mamy możliwość 

wstrzymajmy się jeszcze. Decyzja i tak nas czeka.  

- Przewodniczący Rady Gminy: Czyli jakie my mamy warianty? Głosujemy uchwałę albo tak 

albo nie. Możemy ją jeszcze wycofać? 



- Wójt Gminy: Możecie jej po prostu nie podjąć dzisiaj. Czyli powiedzieć, że zostajemy w 

Związku. 

- Radna Jolanta Kożuchowska: Składam formalny wniosek jeszcze raz o odroczenie, ni 

podejmowanie tej uchwały w dniu dzisiejszym. 

- Przewodniczący Rady Gminy: Ten wniosek był już dzisiaj. 

- Radna Małgorzata Glapka: Mamy teraz szersze spojrzenie. Są wątpliwości. Ten miesiąc 

utwierdzi nas w tym, czy robimy dobrze, czy źle. Mamy czas na przeanalizowanie. Nie 

rozumiem pośpiechu. To, że musimy coś zrobić jest rzeczą naturalną.  

- Przewodniczący Rady Gminy poddał głosowaniu wniosek radnej Kożuchowskiej o 

przeniesienie projektu na najbliższą sesję.  

7 radnych było za, 8 było przeciw. Wniosek został odrzucony 

 

- Przewodniczący Rady Gminy poddał głosowaniu projekt uchwały. 

 

Radni w głosowaniu jawnym  podjęli uchwałę nr XXIII/160/17 8 głosami za przy 7 głosach 

przeciw.  

 

8) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Nowogródek 

Pomorski 

 

- Przewodniczący Rady Gminy: Została przedstawiona propozycja, aby pensję Wójta podnieść 

o 500 zł na wynagrodzeniu zasadniczym. 

- Radny Mariusz Konowaluk: Chciałbym nawiązać do słów Pana Wójta w sprawie szkół, że 

musimy oszczędzać. Jestem za tym, żeby ta pensja nie wzrosła, by została na tym poziomie co 

dotychczas. Mówił Pan, że uchwałą pozostawiającą 8 klas w szkole w Nowogródku rujnujemy 

nasz budżet, to może żebyśmy go dalej nie rujnowali postarajmy się już takich rzeczy nie robić. 

Myślę, że do końca tej kadencji niech zostanie. Niech następna rada dla nowego wójta lub 

obecnego decyduje o zmianie. Takie jest moje zdanie.  

- Radny Sławomir Wołków: Panie Wójcie sprawdziłem w internecie dochody i Pańskie zarobki 

wcale nie obiegają dużo od zarobków innych wójtów i burmistrzów. Burmistrz Myśliborza ma 

niewielki procent więcej od Pana, Burmistrz Barlinka również. A pracy – Pan powiedział, że 

pracy ma Pan podobną ilość co inni wójtowie i burmistrzowie. Mam gazetkę z Barlinka. Cała 

strona poświęcona wydatkom tej gminy na najbliższe lata. My dowiadujemy się co Pan będzie 

robił w ostatniej chwili, jak już jest projekt budżetu. Tam Burmistrz zaplanował wydatki na 

wszystkie lata. 30% dochodu wydają na inwestycje. U nas to są tzw. „sprawy groszowe”. U nas 

powinniśmy wydawać 4-5 mln na inwestycje – budowę dróg, kanalizację, a wydajemy na 

świetlice, w których jest zimno, na place zabawa, mola. U nas nie ma pieniędzy na inwestycja a 

Pan Wójt chce podwyżkę. 

- Przewodniczący Rady Gminy poddał głosowaniu projekt uchwały podnoszącej 

wynagrodzenie zasadnicze Wójta  Gminy Nowogródek Pomorski o 500 zł 

 

6 radnych było za, 8 było przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

- Przewodniczący Rady Gminy: Uchwała nie została podjęta, pensja Wójta zostaje na 

dotychczasowym poziomie.  



 

 

Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych 

- Przewodniczący Rady Gminy: Była interpelacja radnego Huberta Klepacza na temat 

zagrodzenia drogi, która jeszcze ma status drogi publicznej. 

- Wójt Gminy: Określiłem się  na Komisjach. Co Państwo zadecydujecie, to tak będzie. 

- Radny Hubert Klepacz: Prosiłbym o odpowiedź na sesji Panie Wójcie, żeby to było w 

protokole. 

- Wójt Gminy: Jeśli Państwo wyrazicie takie życzenie, to zostanie to rozgrodzone. Padła 

propozycja wstawienia bramy.  Jeśli Państwo zażyczycie sobie, że brama wystarczy, to będzie 

brama wstawiona. Dokonał tego pan Tymecki bez mojej wiedzy.  Po rozmowie stwierdziłem, 

że nie jest to nic strasznego, jako że on przedmiot naszego wstępnego porozumienia już nam 

wydał – udostępnił nam dojście do jeziora. Jaka będzie Państwa decyzja, takie będzie dalej 

postępowanie.  

- Radna Kożuchowska: A co mówili mieszkańcy podczas rozmów przez telefon? 

- Przewodniczący Rady Gminy: Powiem krótko: mieszkańcy są zbulwersowani. Bo twierdzą, 

że pan Tymecki jest człowiekiem majętnym i zarzucają, że robi co mu się podoba. I że prawo  

powinno być respektowane. Podano mi przykład, że jak otrzymuje się pozwolenie na budowę 

należy odczekać 30 dni by wbić łopatę, bo inaczej człowiek jest narażony na kary. I że bez 

wiedzy gminy ten pan samowolnie już sobie to zagrodził. Takie telefony miałem. A my 

powinniśmy stać na straży prawa.  

- Radny Mariusz Konowaluk: My nie powinniśmy nawet dyskutować na ten temat. Zgodnie z 

prawem droga ma być przejezdna i tyle. Rada nie  ma praw by zagrodzić drogę. To jest droga 

publiczna i tyle. Koniec kropka. 

- Radny Sławomir Wołków: Nadleśnictwo Barlinek zniszczyło drogę od Ławina do 

zagrodzonego płotu. Od kilku miesięcy nie jest przejezdna.  Mieszkańcy nie mają jak dojechać 

od Myśliborza, do Trzcinnej. Nie kwapią się od naprawiania, a wiem, że lasy mają pieniądze na 

naprawę dróg publicznych. Nadleśnictwo nic  z tym  nie robi. 

- Przewodniczący Rady Gminy: My jako Rada podejmujemy uchwały. Nie stoimy na straży 

prawa. Nasza rola się w tym koczy. Decyzję musi podjąć Pan Wójt. 

- Radny Radosław Molka: Chciałbym zapytać o cmentarz w Kinicach, kiedy ma Pan zamiar 

zacząć działać z ogrodzeniem?  

- Wójt Gminy: Ciężko mi odpowiedzieć. Mam kłopoty z murarzami. Najpierw będziemy 

kończyć cześć muru  w Karsku. Niewykluczone, ze wejdę w tym roku. Chciałbym 

przynajmniej. 

- Radny Radosław Molka: Mam jeszcze pytanie, czy coś się będzie działo z nasza „Ulicą 

Kozią?” Mam prośbę, by ją poprawić. 

- Wójt Gminy: Dobrze. W pierwszej kolejności remontujemy drogi, którymi jeżdżą nasze 

autobusy szkolne. Jesteśmy w trakcie. 

- Przewodniczący Rady Gminy odczytał podziękowanie od OSP w Karsku za pomoc w 

organizowaniu zabawy choinkowej dla dzieci.  

- Pan Robert Andrukonis: Mamy problem ze śmieciami koło sali. Jak są imprezy, to jest dużo 

śmieci, czy mógłby Pan postawić jakieś większe pojemniki, by psy nie rozciągały śmieci? 

- Wójt Gminy: Ale z tego co wiem, to śmieci mają zabierać organizatorzy  imprez. To nie jest 



wliczone w cenę wynajmu. Mają je ze sobą zabierać.  

- Pan Robert Andrukonis: Jeszcze prośba, by po woli zając się wykaszaniem cmentarza.  

  

  

 

  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Marian Jaśkowiec podziękował 

radnym za udział w sesji kończąc obrady o godz. 14:16 

 

 
 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Gminy 

Kamila Bieniaszewska                                                    Marian Jśkowiec 


